
Protokollsanteckning från Lasse Brännström (MP) till ärende 5 Beslut om att upphöra 
med dieseltågstrafik längs sträckan Umeå – Lycksele 
 

Vi anser att elektrifiera Tvärbanan är en viktig åtgärd för att fortsätta övergången till ett fossilfritt 
transportsystem. Det möjliggör tågtrafik med ellok på sträckan till Lycksele, och i ett senare skede 
även till Storuman. 

En förstudie för elektrifiering mellan Hällnäs och Lycksele är redan klar och kan projekteras om 
nationella pengar tillförs. Regionala utvecklingsnämnden har tidigare beviljat medel till en förstudie 
om att elektrifiera Tvärbanan mellan Lycksele och Storuman. 

En elektrifiering av Tvärbanan skulle innebära mycket för möjligheterna att upprätthålla persontrafik 
med tåg mellan inlandet och kusten. Dessutom så kan de omfattande järnvägstransporterna med 
skogsprodukter elektrifieras, vilket vi ser som en viktig milstolpe för ett hållbarare skogsbruk. 

Lasse Brännström (MP) 
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